
 

Tájékoztató 

a két ülés közötti legfontosabb eseményekről, tárgyalásokról 

Szeptember 30-án: 

Az M1 megbízásából a SzolnokTV volt a vendégem. Olyan, az elmúlt időszakban megvalósuló projektekből 

mutattunk be néhányat (Bölcsőde-óvoda, Idősek Klubja, Látogatóközpont, Háziorvosi Rendelő, Telekparti út), 

melyeket az Európai Unió és Magyarország Kormánya támogatott. A műsor az MTVA csatornán, a 

"Magyarország ma" című magazinműsorban volt látható. 

 

Október 3-án: 

Vezetői megbeszélést tartottam. 

 

Október 4-én: 

Horváth Zoltán gyárvezető (NP HUNGÁRIA) volt a vendégem, akivel energetikai kérdésekben egyeztettünk. 

Pálffy Viktor projektmenedzser-értékesítő (Pearl Enterprises Kt.) mutatta be cégének okoszebra projektjét, illetve 

köztéri elemek-bútorok katalógusát. 

 

Október 6-án: 

Fogadóórát tartottam. 

Részt vettem a rendkívüli Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén, melyet rendkívüli Képviselő-testületi ülés 

követett. 

Az általános iskola 8. évfolyamos diákjai lélekemelő, színvonalas műsorral tisztelegtek az Aradi Vértanúk emléke 

előtt. 

 

Október 7-én: 

Kardos Györgyné, született Kovács Erzsébetet köszöntöttük 90. születésnapja alkalmából. 

Részt vettem a Munkás Szent József Mezőgazdasági, Termelő Szociális Szövetkezet évi rendes közgyűlésén. 

 

Október 10-én: 

Intézményvezetőkkel kibővített vezetői megbeszélést tartottam. 

 

Október 11-én: 

Benke Józseffel és Egyed Zoltánnal (OPUSZ TIÁSZ) egyeztettünk Városgondnokság energetikai fejlesztésével 

(napelem) kapcsolatban.  

 

Október 12-én: 

Köszöntőt mondtam a „100 éves a KuTE” című kiállítás megnyitóján. A kiállítást, melyet Szabó Tamás 

kunszentmártoni gyűjtő rendezett, Hegedűs Krisztián, a Kunszentmártoni Általános Művelődési Központ 

igazgatóhelyettese nyitotta meg. 

Tisztelettel adózunk az egyesület minden vezetője, tagjai és sportolói előtt, hiszen óriási büszkeség számunkra, 

hogy a KuTE 100 éve biztosítja a szakosztályaiban történő sportolást! 

Hálás szívvel köszönjük Szabó Tamásnak, hogy ezzel az értékes kiállítással járult hozzá a centenáriumi 

ünnepségsorozathoz! 

 

Október 13-án: 

Herczeg Zsolt országgyűlési képviselő tartott konzultációs beszélgetést Tiszapüspökiben a választókerület 

polgármestereivel. 

Ezen a napon nyílt meg a Túri Fazekas Múzeum és a Kunszentmártoni Helytörténeti Múzeum szervezésében 

Mezőtúron a „Modern és nemzeti A népi és a népies szecesszió hatása Badár Balázs és Bozsik Kálmán 

fazekasok munkásságára” című időszaki kiállítás, melyen köszöntőt mondtam. 

Ez egy különleges élmény számunkra, hiszen egy kiállításon belül csodálhatjuk meg a „Mester és Tanítványa”, a 

mezőtúri Badár Balázs és a kunszentmártoni Bozsik Kálmán fazekasmesterek remekműveit, melyek az ország 

legmagasabb színvonalú munkái, s melyeknek köszönhetően a népi szecessziós kerámia területén kiemelkedtek 

kortársaik közül. 

 



Október 17-én: 

Részt vettem a MAGYAROK KENYERE -15 millió búzaszem program JÁSZ - NAGYKUN - SZOLNOK 

MEGYEI ADOMÁNYOZÓ ÜNNEPSÉGÉN. Az adományokból Kunszentmárton Város Önkormányzata 500 kg 

lisztet kap, melyet a Szociális Alapellátó Központ oszt majd szét a rászoruló családok között. A lisztet október 24-

én kapjuk meg a jászberényi Szatmári Malomban. 

Vezetői megbeszélést tartottam. 

Október 18-án: 

Szakmai egyeztetést tartottunk az önkormányzati bérlakásokkal kapcsolatban. 

Október 20-án: 

Szabó Zoltán Ferenc, Szentes város polgármestere hívta egy egyeztetésre a Bugyi István Kórház az ellátási 

területéhez tartotó önkormányzatok polgármestereit. A kórház egyes osztályai (főleg a Szülészet, nőgyógyászat) 

komoly orvoshiánnyal küzd. Kérelemmel fordulunk az érintett szakmai irányító szervhez (Szeged). 

 

Kunszentmárton, 2022. 10. 21. 

 

 

     Wenner-Várkonyi Attila 

       polgármester 


